

مقدمة تعبير عن رمضان بالانجليزي

Muslims fast in the holy month of Ramadan; they fast by abstaining from eating and drinking from dawn to sunset, so God grants them a great reward for their fasting and patience and forgives their sins.

ترجمة مقدمة تعبير عن رمضان بالانجليزي

يصوم المسلمون في شهر رمضان الكريم؛ ويكون صيامهم من خلال الامتناع عن تناول الطعام والشراب منذ طلوع الفجر إلى غروب الشمس، فيهبهم الله على صيامهم وصبرهم الأجر العظيم ويغفر لهم الذنوب.

قطعة عن رمضان بالانجليزي

God revealed the Noble Qur'an to the Messenger Mohammed, may God's prayers and peace be upon him, in the holy month of Ramadan, specifically on Laylat al-Qadr, which is better than a thousand months, and this is one of the virtues of this holy month.

In addition, God made the month of Ramadan a month in which sins are forgiven and obedience is accepted, the gates of Paradise are opened, the doors of Hell are closed, and the devils are chained so that Muslims are encouraged to fast, do obedience, and give alms.

ترجمة قطعة عن رمضان بالانجليزي

لقد أنزل الله القرآن الكريم على الرسول صلى الله عليه وسلم في شهر رمضان الكريم، تحديداً في ليلة القدر التي جعلها الله تعالى أفضل من ألف شهر، وهذا من فضائل هذا الشهر الكريم.

فضلاً عن ذلك، جعل الله تعالى شهر رمضان شهراً تغفر فيه الذنوب وتقبل فيه الطاعات، وتفتح فيه أبواب الجنة وتغلق أبواب النيران وتصعد فيه الشياطين ليتشجع المسلمون على الصيام والقيام بالطاعات وتقديم الصدقات.

خاتمة تعبير عن رمضان بالانجليزي

In the month of Ramadan, Muslims come close to each other and visit each other and eat food together at the Iftar table. The holy month of Ramadan is the month of affection and mercy in which grudges depart from hearts.

خاتمة تعبير عن رمضان بالانجليزي

في شهر رمضان يقترب المسلمون من بعضهم البعض ويتزاورون ويتناولون الطعام معاً على مائدة الإفطار، شهر رمضان الكريم شهر المودة والرحمة الذي تذهب فيه الأحقاد من القلوب.